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لمسلمین محسنی اژه ای در سفر  حجت الاسلام وا
محقق  دانشگاه  دانشجویان  جمع  در  اردبیل  به 
اردبیلی با اشاره به موضوع وقوع تخلف  در واردات 
نهاده های دامی و پرونده چای دبش  که در سخنان 
یکی از دانشجویان مطرح شد، اظهار داشت: متاسفانه  در هر 2 مورد، 
بدون تردید تخلف انجام گرفته است اما این که میزان آن چقدر است 
یا این که امر به وقوع پیوسته، تخلف محسوب می شود یا جرم؟ و اگر 
جرم است از چه نوع جرمی است و چه مجازاتی دارد؟ از جمله مواردی 
هستند که باید مورد رسیدگی دقیق قرار گیرند و قاضی درباره آن ها اتخاذ 

تصمیم و صدور رأی کند.
رئیس قوه قضائیه در ادامه گفت: در این 2 موضوع  به محض اطلاع 
یافتن بخش ها و دستگاه های ذی ربط در دولت وقوه قضائیه، بررسی ها 
و پیگیری های مقتضی به عمل آمد و ما از کنار این 2 موضوع نگذشتیم.
محسنی اژه ای با تشریح فرآیند رسیدگی به موضوع واردات نهاده های 
دامی گفت: در قضیه واردات نهاده های دامی، ابتدا جلوی تخصیص 
ارز به فرد متهم گرفته  و سپس مبالغ ریالی تخصیص یافته به او مسترد 
شد  ؛ در ضمن، اصلاح فرآیند مرتبط با این قضیه هم انجام شد. در 
مرحله بعد افراد دخیل در موضوع چه در داخل  و چه خارج از وزارتخانه 
مربوطه، تحت تعقیب قرار گرفتند و وزیر مربوطه استعفا کرد و قائم مقام 
او هم برکنار شد و تحت تعقیب قرار گرفت. اگرچه این موضوع یک  سال 
به طول انجامید؛ اما ابعاد قضیه به طور کامل  پیگیری شد و برای وزیر 
پیشین و سایر افراد دخیل در پرونده، کیفرخواست صادر و تاکنون 8 
جلسه دادگاه برگزار شده است و قاضی پرونده انشاء رای را آغاز خواهد کرد.
رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: در پرونده مورد اشاره، همه جرم، تحقق 
کامل نیافته بود اما تمامی ارکان ذیربط در نظام از جمله قوه قضائیه و 

دولت با جدیت به موضوع ورود کردند.
وی در ادامه با اشاره به موضوع چای دبش گفت: آن فردی که ریالش 
را به بازار برده بود تا برای به اصطلاح وارداتش ارز بگیرد، به یکی از 
زیرمجموعه های شرکت دبش مراجعه کرده بود تا ارز دریافت کند. از 
اینجا بازرسی ورود پیدا کرد که شرکت دبش این مقدار ارز را از کجا آورده 
است؟ یعنی سازمان بازرسی از آن پرونده به پرونده حاضر رسید. البته 
فردِ به اصطلاح واردکننده اکنون در بازداشت و طی مراحل محاکمه 
است. از سویی دیگر »واجا« هم به موضوع وجود مقدار قابل توجهی 
با  اتحادیه مرتبط  از  چای در گمرک حساس شد همچنین گزارشی 
چای کاران و واردکنندگان چای ناظر بر ارزهای تخصیصی به یک شرکت 
خاص به معاون اول رئیس جمهوری واصل شد و وی با حساسیت تمام 
مسئولان مربوطه در ستاد مقابله با مفاسد اقتصادی را مسئول رسیدگی 

به موضوع کرد.
وی ادامه داد: همه بررسی ها بیانگر تخلف گروه دبش بود و مشخص شد 
که این تخلف از سال 98آغاز شده و تا اواخر 1401ادامه داشته است. طبق 
گزارش های موجود، در سال 98بیش از 2میلیون دلار یا معادل دلار و در 
سال 99بالغ بر 21میلیون دلار ارز به شرکت مذکور تخصیص یافته است اما 
در سال 1400، ۶0درصد ارز واردات را به این گروه داده اند و در سال 1401بیش 
از ۷0درصد ارز را این گروه گرفته است. در مجموع طی سال های 98تا 
1401، بالغ بر ۶9درصد از ارز مربوط به واردات چای به شرکت فوق الذکر 

تخصیص یافته که حتما خلاف است.
محسنی اژه ای به دانشجویان و تمامی مردم دغدغه مند اطمینان خاطر 

داد که درباره رسیدگی به پرونده مرتبط با چای دبش، نهایت اهتمام و 
قاطعیت به عمل خواهد آمد و نتیجه پیگیری ها، هرچه که باشد اعلام 
خواهد شد و پس از روشن شدن ابعاد قضیه، مردم در جریان موضوع 

قرار خواهند گرفت.
رئیس قوه قضائیه ادامه داد: قوه قضائیه به پرونده تمامی افرادی که 
اتهاماتی متوجه آنهاست، بدون توجه به مقام آنان رسیدگی خواهد کرد 
البته در خصوص پرونده مورد اشاره باید تاکید کنم که هنوز هیچ  مدیر 

متخلف دولتی به ما معرفی نشده است.

استفادهازمازوتدربرخیازنیروگاهها
محسنی اژه ای  در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به مقوله احیای 
حقوق عامه گفت: در دستگاه قضایی به موجب وظیفه ذاتی خود 
مصرانه و مجدانه، مقوله احیای حقوق عامه را پیگیری می کنیم. همین 
قضیه آلودگی هوا و احیاناً استفاده از مازوت در برخی از نیروگاه ها از 
جمله مصادیق حقوق عامه محسوب می شود و ما در این باره مسئولان 
ذی ربط را نه  فقط مورد تذکر بلکه مورد تهدید قرار داده ایم و به آن ها 
اعلام کرده ایم که چنانچه ترک فعل هایشان در این قضیه احراز شود، 

برخوردهای مقتضی با آن ها به عمل خواهد آمد.
رئیس دستگاه قضا گفت: دانشجویان اطمینان داشته باشید که قوه 
از مبارزه قاطعانه و بدون تبعیض و علنی با فساد صرف نظر  قضائیه 
را در  با فساد صاحب منصبان و نزدیکان آن ها  نخواهد کرد و مقابله 

دستور کار داریم.

درپروندهشهیدعجمیاناعمالنفوذنشدهاست
وی در ادامه با اشاره به موضوع رسیدگی به پرونده شهید عجمیان 
که در سخنان یکی  از دانشجویان مطرح شد، گفت: در پرونده شهید 
عجمیان، هیچگونه مداخله ای از بیرون از قوه قضائیه انجام نگرفت. 
از لسان پدر بزرگوار شهید عجمیان همچنین در برخی رسانه ها چنین 
اعلام شد که نامه ای از ناحیه آقای به گزارش ایسنا، ولایتی در خصوص 
پرونده مذکور به من واصل شده است که پس از بررسی دقیق متوجه 
شدیم اصلا چنین نامه ای به قوه قضائیه واصل نشده است. من در ادامه 
موضوع را از رئیس کل دادگستری استان البرز و حتی قاضی پرونده جویا 
شدم و از آن ها پرسیدم که آیا نامه ای درباره این پرونده به شما واصل شده 
است؟ آنان هم چنین موضوعی  را رد کردند بنابراین وقتی اصلا نامه ای به 
دست ما مقامات و مسئولان قضایی نرسیده، پس  چگونه گفته می شود 
که در پرونده شهید عجمیان اعمال نفوذ شده است؟ در این قضیه یک 
عده ای از آقای ولایتی تقاضایی کردند اما او کوچکترین دخالتی در این 

پرونده نداشت.
و  ندارم که در هیچ بخش  ادعا  لبته من  ا رئیس قوه قضائیه گفت: 
مرجع قضایی، هیچگونه اعمال نفوذی وجود ندارد ولی تاکید دارم 
که در مقابل اینگونه مقولات، قاطعانه می ایستیم و از دانشجویان هم 
می خواهیم چنانچه مصادیقی از این موضوع را اطلاع دارید، برای پیگیری 

و رسیدگی به ما ارائه دهید.
پیش از سخنان رئیس دستگاه قضا دانشجویان به طرح مباحثی در 
حوزه های مختلف از جمله فساد ، مشکلات معیشتی و عدم افتتاح پروژه 
راه آهن اردبیل پرداختند و از رئیس دستگاه قضا خواستار پاسخگویی 

شدند.

 رئیس قوه قضائیه 
در جمع دانشجویان

عکس:  میزان
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بیماران خاص به وام قرض الحسنه درمان 
نیازمندند

با توجه به هزینه های بالای درمان انتظار می رود که در 
مورد پرداخت وام درمان از سوی دولت و وزارت بهداشت 
و درمان برای تمامی بیماران نیازمند و به ویژه بیماران 
خاص برنامه ریزی و در اسرع وقت بودجه آن تأمین شود، 
زیرا هزینه بسیار بالای شیمی درمانی باعث شده است 
تا برخی از بیماران از ادامه درمان خود منصرف شوند 
تا خانواده هایشان از نظر مالی دچار مشکلاتی نشوند.

بیمار شیمی درمانی ــ کرمانشاه   

 استقرار تاکسی خطی
 در برابر ایستگاه مترو شریعتی

نبود تاکسی های خطی در برابر ایستگاه مترو شریعتی 
باعث راهبندان و بی نظمی در این نقطه از شهر شده 
است  و برخی از مسافربرهای شخصی با دریافت کرایه های 
بیشتر و برخوردهای نامناسب برای مسافران مزاحمت 
ایجاد می کنند. از سازمان تاکسیرانی تهران انتظار می رود 
که برای استقرار و ساماندهی تاکسی های خطی در این 

مسیر اقدام کند.
مسافر مترو   

 جدول های  آسان سودوکو
 در شأن روزنامه نیست

خواننده روزنامه اطلاعات در ستون خط ارتباطی خواهان 
افزایش تعداد اعداد در جدول سودوکو روزنامه به منظور 
حل راحت تر آن شده بود؛ اما به نظرمن با توجه به سن 
مخاطبان اطلاعات طراحی ساده این جدول ها در شأن 
این روزنامه نیست و ایشان می توانند جداول آسان تر را 
در نشریاتی که سن مخاطبان آنها کمتر است، جستجو 

و حل کنند.
بانوی علاقه مند به حل جدول   

ضرورت انتقال فرودگاه مهرآباد
با توجه به افزایش جمعیت در اطراف فرودگاه مهرآباد طی 
سال های اخیر، صدای مهیب هواپیماها در ارتفاع پایین 
و در زمان فرود برای ساکنان این منطقه آلودگی  شدید 
صوتی ایجاد می کند. که طبعاً بسیار ناراحت کننده و در 
مواقعی بیماری زا است، از این رو پیشنهاد می شود حال 
که تصمیم بر افزایش وسعت و ساخت باند جدیدی در 
فرودگاه امام خمینی)ره( گرفته شده است، مسئولان 
امام  فرودگاه  نزدیکی  به  فرودگاه  این  انتقال  بــرای 

خمینی)ره( هم برنامه ریزی و اقدام کنند.
از ساکنان تهرانسر   

اجرای احکام سنگین برای اراذل و اوباش
شنیدن اخبار ناگوار جرم و جنایت و حمله به نوامیس 
به ویژه شهرهای  و  از شهرهای کشور  برخی  در  مردم 
بزرگ نگران کننده شده است. ضمن تشکر از مأموران 
نیروی انتظامی که در برقراری نظم و آرامش و دستگیری 
سریع اراذل و اوباش تلاش می کنند، باید از برخی قضات 
افراد گله مند  این  قوه قضائیه در تعیین مجازات برای 
بود، زیرا این مجرمان بعد از دستگیری در زمان کوتاهی 
با آموزش خلاف های بیشتر آزاد می شوند و از این رو بهتر 

است احکام سنگین برای آنان در نظر گرفته شود.
خواننده روزنامه اطلاعات   

 
 بانک ها بدون سختگیری

 وام ازدواج را بپردازند 
وقتی جوانان علیرغم تمامی مشکلات اقتصادی ازدواج 
می کنند و این پیوند را به فال نیک می گیریم، بانک ها هم 
باید بدون اتلاف وقت و سختگیری نسبت به پرداخت وام 
ازدواج به  آنان اقدام کنند تا بدون دغدغه خاطر بتوانند 

ودیعه و اجاره خانه هایشان را بپردازند.
تلفن به خط ارتباطی    

ضرورت توجه بیشتر به هنرمندان 
درگذشت 2 بانوی هنرمند و پیشکسوت سینمای کشورمان 
مــردم هنردوست  و  انــدک، جامعه هنری  فاصله  در 
کشورمان را داغدار کرد. با توجه به اینکه سابقه بیماری این 
عزیزان از عوامل فوتشان بوده است؛ پیشنهاد می شود که 
مسئولان صداوسیما و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برای 
پیگیری مراحل درمان دیگر بازیگران و سرمایه های هنری 
کشورمان اقدام کنند و نگذارند که هر روز شنونده اخبار 

ناگواری درباره آنان باشیم.
شهروندی از همدان    

پیشنهاد برای رونق بازار بورس 
با توجه به هرج و مرج هایی در بازار بورس و کاهش ارزش 
ارائه  از سهامداران در چند سال اخیر و  سهام بسیاری 
طرح های غیرکاربردی برای کاهش التهاب بازار و کاستن از 
آزمون و خطاهای بیشتر در این بازار، به عنوان فردی فعال 
و پرسابقه در بازار بورس برای سود آوری سهامداران و کاهش 
خسارت وارد شده به سهامداران جزء، استفاده از حق 
تقدم شرکت های بورسی را پیشنهاد می کنم. نمایندگان 
لزام واگذاری تعدادی از حق  مجلس با تصویب طرح ا
تقدم سهام به افراد حقیقی می توانند مانع از زیاندهی 

بازار بورس شوند.
کارشناس بازار بورس    

 بیمه تکمیلی نیمی از هزینه جراحی 
را نمی پردازد

حدود 2 ماه پیش در یکی از بیمارستان های تحت پوشش 
تامین اجتماعی با هزینه 52 میلیون تومان تحت عمل 
جراحی مغز قرار گرفتم، اما بعد از این مدت بیمه تکمیلی 
فقط 1۷ میلیون تومان از هزینه درمان را به حسابم واریز 
کرده است، حال مابقی هزینه درمانم را چگونه باید تامین 
کنم تا بتوانم بدهی خود به اطرافیانم را بپردازم؟ بهتر 
است حداقل نرخ هزینه های درمان از سوی شرکت های 
بیمه مشخص شود تا بیماران قبل از انجام عمل و پرداخت 

هزینه بدانند که چه میزان مقروض می شوند.
بازنشسته تامین اجتماعی    

آخرین اقدامات قضایی در 2 پرونده فساد بزرگ ارزی
سرویس خبر: رئیس قوه قضائیه با تاکید بر این که ابِایی از طرح موضوعات برای مردم نداریم،  گفت: با متخلفان واردات چای بدون خط قرمز 

برخورد می شودو هنوز هیچ  مدیر متخلف دولتی در این پرونده به ما معرفی نشده است.

رئیس قوه قضائیه تشریح کرد

خبر

اجتماعی

مشکلات کشور ناشی از ضعف مدیریت است

 سرویس خبر: رئیس مجلس تاکید کرد: مشکل کشور در نبود اولویت بندی هاست و مشکلات بدون داشتن برنامه یا با نگاه های جزیره ای و بخشی حل نخواهد شد .

بـه گـزارش ایسـنا، محمدباقـر 
و  پیگـری  جلسـه  در  لیبـاف  قا
نظـارت میدانـی از شهرسـتان 
حضـور  بـا  کـه  مشـهر  سلا ا
و  فرمانـدار  تهـران،  اسـتاندار 
و جمعـی  اسلامشـهر  شـهردار 
از نماینـدگان تهـران برگـزار شـد، افـزود: ابتـدا لازم 
اسـت به نکتـه ای در زمینه پـروژه کمربندی شـمالی 
اسلامشـهر اشـاره کنم؛ معلوم اسـت در سـفر رئیس 
جمهـوری در ایـن زمینـه تصمیم گیـری شـده و اگـر 
بناسـت تصمیـم گرفته شـود و سـپس صورت جلسـه 
شـود ایـن بدیـن معناسـت کـه در آن جلسـه همـه 

مباحـث کارشناسـی عنـوان شـده اسـت.
این موضوع  این که  وی اظهار داشت:با توجه به 
بــوده، براساس صورت جلسه شهرداری و  دستور 
وزارت راه مکلفند به تعهدات خود بدون پیش شرط 
این پروژه  این دیوار برداشته شود و  تا  عمل کنند 

معطل نماند.
قالیباف با بیان این که افتخار می کنم نماینده مردم 
تهران هستم و به طور مستقیم در زمینه امور مردم 
اسلامشهر مسئولیت دارم، تاکید کرد: از ابتدا و پس 
از ورود به مجلس اولویت 30 نماینده تهران این بود 
اولویت رسیدگی قرار  که حتما مناطق محروم در 
گیرد. نباید از موضوعات اسلامشهر غافل شویم، ما در 
انقلاب مدیون همه مردم ایران و به ویژه مستضعفان 
هستیم و مسائل آن ها و اطراف شهر تهران را باید 
دنبال کنیم. این موارد بخشی از مسئولیت های ما 
و شاید از جمله مسئولیت های کوچک ما قلمداد 
می شود. تهران هم مشکلات خاص خودش را دارد 
و کسی نمی تواند به این موضوع توجه نداشته باشد 
که امروز وضعیت آموزش و پرورش تهران از برخی 

نقاط کشور بدتر است.
این که زیرساخت های  یــادآوری  با  رئیس مجلس 
بهداشتی در استان تهران از همه کشور فقیرتر است، 
گفت: از این مساله باید درس گرفت، ما باید مدیران 
فهیمی در این باره داشته باشیم؛ اینجا نشان می دهد 
نیست؛ مشکلات  امکانات  نبود  از  ما  که مشکلات 
ما نشات گرفته از ضعف در سیاستگذاری و ضعف 

مدیریتی است که ما را به چنین مشکلاتی گرفتار 
کرده است.

وی با بیان این که مشکلاتی در حوزه اعتبارات و منابع 
مالی نداریم، ادامه داد: مشکل ما ناشی از نوع نگاه، 
برنامه ریزی و مدیریت است. در واقع مشکل ما در 
عدم اولویت بندی هاست. خیلی از ما مسئولان به 
دنبال تخصیص منابع از خزانه دولت هستیم و متوجه 
هیچ مسیر دیگری جز این نیستیم. در حالی که باید 
به همه مدیران و مسولان اعلام کنیم که منابع دولتی 
محدود است اما فرصت های بزرگی برای استفاده 
از منابع مختلف کشور وجود دارد که باید به سمت 

استفاده از آن ها برویم.
قالیباف در همین باره تاکید کرد: وقتی یک میلیون 
مسافر داشته باشیم و این مسافران می خواهند از 
اسلامشهر به تهران بیایند، این خود بزرگترین سرمایه 
اقتصادی اسلامشهر است و بخش خصوصی می تواند 
مترو اسلامشهر را از تکمیل و تهیه واگن تا ساخت تونل 
و ایستگاه ها ظرف 2 سال به اتمام برساند. در ادامه 
شهرداری و دولت هم می توانند از بخش خصوصی 

خرید خدمت داشته باشند .
ما یک شبه تصمیم  که  این  بیان  با  رئیس مجلس 
می گیریم که مترو تهران و حومه را از هم جدا کنیم، 

برای  تهران،  استان  در مجموعه  اگر  داد:  ادامــه 
مجموعه شهری تعیین تکلیف نکنیم و طرح جامع آن 
را نبینیم، باید بدانیم خطوط مرزی که در سازماندهی 
سیاسی به عنوان این شهر و این بخش کشیده شده 
است، تقسیم بندی مناسبی برای آن که به مردم در 
حوزه خدمات زیرساختی و مسائل و نیازهای روزمره 
شان اعم از خدمات عمومی رسمیت بدهد، نیست؛ 
چراکه این موارد به هم تنیده است و   نباید آن ها را از 

هم جدا کنیم.

نگاهجزیرهاینبایدوجودداشتهباشد
داشتن  بــدون  که  این  بیان  با  مقننه  قوه  رئیس 
برنامه، توفیق حاصل نمی شود، تاکید کرد: مشکل 

با نگاه های جزیره ای و بخشی حل نخواهد شد.
این حرف ها  این که مخاطب  یــادآوری  با  لیباف  قا
ابتدا خود بنده در مجلس هستم، تاکید کرد: باید 
مرکز  و  دولــت، مجلس  یعنی  بالاترین سطح  در 
پژوهش ها این موارد را پیگیری کنیم و سپس برای 
این مجموعه شهری تعیین تکلیف کنیم،  لذا یک 
مطالعه از دهه هفتاد، در این بخش را پیش رو داریم 

و این موارد را مطرح می کنیم.
رئیس مجلس با بیان این که مهاجرت بدون توجه 

به زیرساخت ها، عدم تعادل در حوزه های توزیع 
نرمال جمعیت کشور ایجاد می کند، تاکید کرد: این 
موارد برای ما مشکلات امنیتی و محیط زیستی به 
وجود خواهد آورد.  باید تهران را در قالب یک وضعیت 
شهری ببینیم و در همه ابعاد برای آن تعیین تکلیف 
این است که مرکز  از  له فارغ  این مسا لبته  ا کنیم، 
پایتخت اینجا باشد یا نباشد.  ما منابع لازم را در اختیار 
داریم اما از آن به خوبی استفاده نمی کنیم. هر جا که 
خط آهن کشیده شود آنجا توجیه اقتصادی دارد و 
حتما بخش خصوصی آمده است و زودتر و ارزان تر 
از ما کار را تمام می کند؛ البته به این موارد در برنامه 

هفتم توسعه پرداخته ایم.

چراغسبزقالیبافبهافزایشحقوقپرستاران
رئیس مجلس همچنین در حاشیه سفر به اسلامشهر 
در جمع خبرنگاران با بیان این که با افزایش حقوق 
بی دلیل مخالفیم، افزود: اما درباره حقوق نیروهای 
متخصص، به ویژه در حوزه سلامت باید حقوق به 

نسبت ارزش کار پرداخت شود.
به گزارش مهر، وی درباره جذب و آموزش نیروهای 
متخصص به ویژه در حوزه سلامت گفت: این مساله 
یکی از چالش های امروز ماست و یکی از مسائلی که 
در این بخش مطرح شده؛ پذیرش برای پرستاری 
بوده که خیلی استقبال نشده است که یکی از دلایل و 
مشکلات مربوط به موضوعات حقوقی است. در عین 
لی که ما معتقدیم نباید حقوق های بی دلیل و  حا
بی جهت پرداخت کرد تا حقوق های نجومی ایجاد 
انجام  که  کاری  و  کار  ارزش  به  نشود، ولی نسبت 

می شود باید موارد مدنظر قرار گیرد.
رئیس مجلس ادامه داد: در بحث پذیرش نیرو با 
اقداماتی که برای افزایش حقوق ها در نظر گرفته 
این  بــزودی مشکل رفع می شود. در  شده است، 
بخش کارانه، حق تخصص، نوع مالیات و سقف آن، 
موضوعی است که برای ماندگاری بیشتر افراد کادر 

درمان در این حوزه حتماً اثرگذار خواهد بود.
بنا به این گزارش قالیباف دیروز در سفر به شهرستان 
کلان  و خدماتی  از طرح های عمرانی  اسلامشهر 

شهرداری این شهر دیدن کرد.

آیین تجدید میثاق با شهدای 
گمنام در 7 استان

فاطمیه  ایام  با  همزمان  سرویسخبر:
پیکرهای مطهر شماری از شهدای گمنام 
تازه تفحص شده دوران دفاع مقدس 
با حضور گسترده مردم در استان های 

مختلف تشییع شد.
در دومین روز از ورود کــاروان شهدای 
گمنام به استان مرکزی پیکر پاک 5 نفر 
از این شهدا بر دوش مردم ساوه تشییع 

شد.
ــروز  دی ســاوه ظهر  مــردم شهرستان 
ــا مصلی  ت ــاوه  لــغــدیــر سـ ا ــدان  ــی از م
امام  علی )ع( این 5 شهید گمنام دفاع 
با آرمان های شهدا  و  مقدس را تشییع 

تجدید بیعت کردند.
مطهر  پیکر  تشییع  مراسم  همچنین 
مقدس  دفــاع  سال   8 گمنام  12شهید 
در قالب کاروان اهل بهشت در کاشان 

برگزار شد.
12شهید  مطهر  پیکر  حــال،  همین  در 
بین  فرودگاه  طریق  از  پریروز  گمنام  
نژاد وارد مشهد  لمللی شهید هاشمی  ا
مقدس شد و با حضور گسترده مردم مورد 

استقبال قرار گرفت.
آثــار و  بر اســاس اعــلام مدیرکل حفظ 
نشر ارزش هــای دفاع مقدس خراسان 
رضوی، آیین وداع با پیکر شهدا در شب 
شهادت حضرت زهرا )س( در حرم مطهر 
رضوی برگزار و روز 2۶آذر ماه همزمان با 
روز شهادت حضرت زهرا)س( در مشهد 

تشییع می شوند.
حسینعلی یوسفعلی زاده افزود: پس از 
این شهدا  پیکرهای  تشییع در مشهد، 
یین  آ که  می شود  یی  شهرها تحویل 
تجدید میثاق و تدفین در آن ها انجام 

شده است.
 5 همچنین مردم  شاهرود پیکر مطهر 
شهید گمنام دفاع مقدس را با حضوری 

کم نظیر تشییع کردند.
شهر فریدونشهر اصفهان هم  میزبان 2 
شهید گمنام بود که تشییع پیکرهای این 
عزیزان  در میدان استقلال برگزار شد.

پیکر  میزبان  هم  قزوین  شهر  همزمان 
مطهر 8شهید گمنام بود، پیکر این شهدا 
پس از ورود به قزوین، روی دستان مردم 

شهیدپرور این شهر تشییع شد.
پیکرهای مطهر  همچنین آیین تشییع 
5 شهید گمنام دوران دفاع مقدس در 

یزد برگزار شد.
شهر قم هم پریروز میزبان 5 شهید بود و 
قرار است تمامی این شهدا همزمان با ایام 
فاطمیه در مناطق مختلف استان های 

مورد اشاره به خاک سپرده شوند.

رونمایی از تولید داروی 
تزریقی ضدسرطان در البرز

سرویسخبر:در مراسمی با حضور معاون 
بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی، 
رئیس جمهوری ، از داروی تزریقی ضد 
سرطان "سیکلوفسفاماید" رونمایی شد.
و  پــارک علم  رئیس  ایسنا،  ــزارش  گ به 
فناوری استان البرز در مراسم رونمایی از 
این دارو با اشاره به برخی از اثرات آن اظهار 
از این داروی تزریقی  داشت: استفاده 
در درمان طیف وسیعی از سرطان ها از 
جمله خون، تخمدان، پستان و چشم 

اثرگذار است.
مهدی عباسی با اشاره به این که تا کنون 
100 درصد نیاز کشور به این داروی پرمصرف 
از طریق واردات تامین می شد، افزود: با 
تولید انبوه و عرضه آن ضمن پیشگیری از 
ارزبری بالا برای واردات، مشکل درمانی 

بیماران رفع می شود.
این  تامین  و  تهیه  که  این  بیان  با  وی 
دارو به عنوان یکی از دغدغه های نظام 
گفت:  است،  بوده  بیماران  و  سلامت 
بیماران و کــادر درمــان طی سال های 
گذشته برای تامین این دارو دچار مشکل 
جدی و در مواقعی ناچار به تامین آن با 
چندین برابر قیمت از منابع غیر رسمی 

می شدند.

مرگ3 نفر در حادثه انفجار 
مواد محترقه در فردیس

انفجار محل دپوی  سرویسحــوادث: 
در  ای  غیرمجاز مواد محترقه در خانه 
فردیس کرج ۶ کشته و یا مجروح به جا 

گذاشت.
نیا معاون عملیات سازمان  اکبر عارف 
این  آتش نشانی شهرداری فردیس در 
باره گفت: دقایقی پس از وقوع انفجاردر 
یک خانه ویلایی در این منطقه،  با اعزام 
نیروهای آتش نشانی و امدادی به محل 

حادثه عملیات آواربرداری آغاز شد.
از پایان آواربـــرداری در محل  وی پس 
با خبرگزاری  گفتگو  در  انفجار،  حادثه 
تسنیم با بیان این که این حادثه منجر 
نفر   3 و مجروح شدن  نفر   3 به مرگ  
انفجار،  وقوع  علت  شد،درباره  دیگر 
افزود: نگهداری مواد محترقه علت وقوع 
این انفجار مهیب بوده است و زمانی که 
آتش نشانان و برخی از اهالی محل برای 
لی به محل  کمک به مصدومان احتما
حادثه رفتند، انفجاری دیگر در همان 

خانه رخ داد.

 رئیس مجلس 
در جلسه پیگری و 

 نظارت میدانی
 از شهرستان اسلامشهر

عکس:  ایرنا

مشکل ما در عدم 
اولویت بندی هاست 
و مشکلات بدون 

داشتن برنامه 
یا با نگاه های 

جزیره ای و 
بخشی حل 
نخواهد شد

رئیس مجلس :

خبر

اجتماعی

فرمانده کل انتظامی کشور:

 کنترل الکترونیک سارقان پرسابقه
بزودی اجرا می شود

نتظامی  ا کل  نده  فرما خبر:  سرویس
لکترونیکی سارقان  کشور درباره کنترل ا
فراهم  و  قضائیه  قوه  موافقت  با  گفت: 
اولین  آتی  ــای  امکانات در روزه کــردن 
پرشماری در  از سارقان که سابقه  گروه 
لکترونیک  ا کنترل  دارنــد تحت  سرقت 

قرار می گیرند.
در  با حضور  رادان  احمدرضا  ــردار  س   
که  نشجو  دا روز  میداشت  گرا مراسم 
پلیس  تربیت  و  افــســری  دانشگاه  در 
ــا حضور  امــام حــســن مــجــتــبــی )ع( ب
با  برگزار شد،  این دانشگاه  دانشجویان 
و  دانشجویان  به  دانشجو  روز  تبریک 
اساتید این دانشگاه، اظهار داشت: شما 
دانشجویان عزیز در این دانشگاه، علوم 
یاد  خود  اساتید  از  را  انتظامی  فنون  و 
می گیرید که چون شمع آب می شوند 
و کوله باری از علم و تجربه را به شما می 
آموزند تا در حوادث روزگار بتوانید از آن 

علوم استفاده کنید.
 وی اظهار داشت: اگر ما اکنون در این 
لباس هستیم، یقیناً با عنایات خدا بوده 
ما  تن  بر  مقدس  لباس  ایــن  که  اســت 
با  لباس که  این  باشد چون خدمت در 
ماموریت های متنوع و مختلف که از جنس 
خدمت به مردم است، می تواند فاصله 
به بهشت  برای رسیدن  را  تا فردا  دیروز 

هموار کند.
 سردار رادان در حاشیه این مراسم درباره 
اماکن،  و  پلیس  لباس  دوربین  تجهیز 
به خبرنگاران گفت: باید لایحه ای را که 
مجلس پیش بینی کرده است دولت هم 
تا  احکام آن را در برنامه خود قرار دهد 
بودجه ای برای آن در نظر گرفته شود، 
ما هم استقبال می کنیم که به دوربین 
و  و خــودرو مجهز شویم  اماکن  لبسه،  ا
این را یک فرصت می دانیم. البته دولت 
هم قول مساعد در این زمینه داده است 
و به نظر می رسد که در نیمه دوم سال 
1403 در صورت محقق شدن اعتبارات و 

شرایط، استفاده لباس پلیس از دوربین 
قابل توجه باشد.

 رادان با بیان اینکه در مرحله اول حداقل 
نیاز است،  50 هــزار عدد دوربین مــورد 
درباره نتایج طرح برخورد و مقابله پلیس 
با اراذل و اوباش و معتادان متجاهر  اظهار 
داشت: برخورد پلیس با اراذل و اوباش 
به حکم قانون سخت، چابک، سریع و 
قاطع است و اگر کسی در خیابان، کوچه 
و محلات بخواهد امنیت و آسایش مردم را 
خدشه دار کند حتما برخورد شدیدی با آن 
خواهد شد. در بحث معتادان متجاهر نیز 
بنا داریم آخرین نفرات آنها را در خیابان ها 
اسکان  باید  لبته  ا که  کنیم  جمع آوری 
آنها در نظر گرفته شود که در این  و کار 
است  ها هم لازم  برخی دستگاه  زمینه 

کمک کنند.
لکترونیکی سارقان  ا وی دربــاره کنترل 
هم گفت: با موافقت قوه قضائیه و فراهم 
کردن امکانات در روزهای آتی اولین گروه 
از سارقان که سابقه پر شماری در سرقت 
قرار  لکترونیک  ا کنترل  تحت  ــد،  دارن
می گیرند.سردار رادان در خصوص نتایج 
با سرقت گفت:  تشکیل قرارگاه مبارزه 
عملکرد این قرارگاه مورد رضایت است و 
بعد از آنکه آمار سرقت ها 20 درصد افزایش 
داشت قرارگاه مبارزه با سرقت را تشکیل 
از شروع به کار این  دادیم و اکنون بعد 
قرارگاه آمار رو به رشد، کاهش چشمگیری 
داشته و به یک درصد رسیده است و با این 
کار موفق شدیم از شتاب افزایش سرقت 
جلوگیری کنیم، در این طرح پلیس اول 
افزایش  به دنبال به صفر رساندن آمار 
و بعد هم کاهش سرقت ها است. بحث 
از  کنترل مجرمان حرفه ای و سابقه دار 
جمله سارقان از دیگر دستاوردهای این 
این  نتایج  خوبی در  به  بود که  قرارگاه 
با  زمینه رسیده ایم و در آینده بنا داریم 
تشدید این اقدام مقداری از دغدغه های 

مردم در این بخش را کم کنیم. 

محیط  حفاظت  ادارات  خبر:  سرویس
زیست شهرستان های کارون و باوی علیه 
2 شرکت کشت و صنعت نیشکر به دلیل 
آتــش  زدن شبانه مــزارع نیشکر و ایجاد 

آلودگی هوا شکایت کردند.
اداره کل  انسانی  معاون محیط زیست 
حفاظت محیط زیست استان خوزستان 
در گفتگو با ایرنا اظهارداشت: متاسفانه 
به رغم مصوبات کمیته اضطرار آلودگی 
هوای استان، برخی از شرکت های کشت 
و صنعت نیشکر در این شرایط متاسفانه 
مبادرت به آتش زدن مزارع نیشکر و ایجاد 

آلودگی هوا کرده اند.
فرهاد قلی نژاد افزود: پس از آتش سوزی 
مزارع، صحت آن در گشت و کنترل های 
زیست  محیط  حفاظت  ادارات  شبانه 
شهرستان های کارون و باوی تایید شد.

اداره کل حفاظت محیط  ــزود:  اف وی 
زیست استان در گشت های شبانه روزی 
واحــدهــا و شرکت های آلایــنــده هــوا را 
شناسایی و علیه آنها شکایت و برای توقف 
فعالیت اقدامات لازم را پیگیری می کند.
طی یک ماه اخیر هوای اهواز و برخی از 
دیگر شهرهای استان در وضعیت ناسالم 
قرار داشته است. هر چند که بارندگی های 
برای یک روز هوای  تا  اخیر موجب شد 
اهواز و برخی شهرها از آلاینده ها پاک شود 
اما با گذشت چند روز پس از آن، آلودگی 
هوا بار دیگر برخی شهرهای استان را درگیر 

کرده است.
 مسئولان محیط زیست استان سوزاندن 
لیت های  فعا و  و شلتوک  نیشکر  مزارع 
اصلی  عوامل  از جمله  را  برخی صنایع 

آلودگی هوا بیان کرده اند.

اعلام شکایت محیط زیست خوزستان
 از 2 شرکت آلاینده هوا


